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Zápis z 9. zasedání zastupitelstva MČ Praha – Čakovice 

konaného dne 26. 4.  2012  
 
 
 
 

Přítomni:  zastupitelé 
Mgr. Kateřina Arnotová 
Ilona Bervicová 
MUDr. Karel Černý  
Ivana Heřmánková 
Ing. Jaroslav Jelínek 
Bc. Blanka Klimešová 
Mgr. Jana Kopecká 
Tomáš Kopecký  
Jana Kosová 

  Mgr. Lenka Kubcová, Ph.D. 
  Ing. Alexander Lochman 

RNDr. Miroslav Marada, Ph.D. 
  Ing. Michal Motyčka, DiS. 

Jaroslav Pokorný 
Mgr. Jiří Slavík 
Ing. Radek Štefanič 
Ing. Richard Švarc  
Ing. Dita Švarcová 
Ing. Jiří Vintiška  

   
tajemnice 
Ing. Milena Pekařová  

 
Omluveni: Miroslav Hrubý  

Ing. David Rezek 
 
 
Hosté:  právní zástupce MČ – Mgr. Ivan Chytil 
   
 
  
 
Předsedající: Ing. Alexander Lochman – starosta  
 
 

Zasedání zastupitelstva MČ Praha – Čakovice zahájil starosta pan Alexander Lochman v 
18,00 hod. Přivítal přítomné zastupitele a hosty zasedání. Na zasedání je přítomno 19 zastupitelů. 
Zastupitelstvo je schopno se usnášet. 

 
 
Zápis z 8. zasedání zastupitelstva MČ Praha – Čakovice byl ověřen a je vystaven, 

nebudou-li k němu vzneseny připomínky, bude považován za schválený. 
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Úvod 
Zapisovatelkou jednání byla určena paní Renata Fuchsová. 
Ověřovateli zápisu byli navrženi: pan Jaroslav Pokorný, Ing. Dita Švarcová.  
Návrhová komise byla navržena ve složení: pan Tomáš Kopecký a paní Ivana Heřmánková.  
Usnesení: Z-9/0/12 

Zastupitelstvo MČ Praha – Čakovice schvaluje ověřovatele zápisu – pana 
Jaroslava Pokorného a Ing. Ditu Švarcovou, a návrhovou komisi ve složení 
pan Tomáš Kopecký a paní Ivana Heřmánková.  

Pro:  18 
        Proti:    0 
        Zdržel se:   0  

      Nehlasoval:   0 
Usnesení bylo schváleno. 

 
Připomínky:  

- Mgr. Jana Kopecká – pozn. – na 8. ZMČ 7. 3. 2012 nebyl dodržen jednací řád – nebyl 
hlasováno o dvou mých protinávrzích  

- Ing. Alexander Lochman – dotaz, zda návrhová komise obdržela tyto protinávrhy 
- Mgr. Jana Kopecká – ne, nikoliv, pouze bylo řečeno ústně 
- Ing. Alexander Lochman – dotaz – jaký je tedy návrh usnesení 
- Mgr. Jana Kopecká – že nebyl dodržen jednací řád zastupitelstva, kterým by se všichni 

zastupitelé měli řídit 
- Ing. Alexander Lochman – navrhuje dokončit úvod, odsouhlasit program, pak se vrátit 

k poznámce pí. Kopecké  
 
Návrh programu:   

1. Úprava schváleného rozpočtu MČ Praha – Čakovice na rok 2012 – rozpočtové opatření č. 1  
2. Diskuse zastupitelů 
3. Závěr 
 
Připomínky k programu:  bez připomínek  
 
Na zasedání zastupitelstva se dostavil MUDr. Karel Černý, v sále je přítomno 19 zastupitelů. 
 
Hlasování o programu:      Pro:  18 
        Proti:    0 
        Zdržel se:   1  
        Nehlasoval:   0 
Program 9. zasedání ZMČ Praha  - Čakovice je schválen. 
(Zdržel se: Mgr. Slavík) 
 
K bodu 1.  
Úprava schváleného rozpočtu MČ Praha – Čakovice na rok 2012 – rozpočtové opatření č. 1  
Předkládá:  rada MČ 
Zpravodaj: Ing. Michal Motyčka 
 
- Ing. Michal Motyčka přednesl důvody směřující k navrhované úpravě již schváleného rozpočtu 
 
Rozprava: MUDr. Černý 

- dotaz – jak změny v rozpočtových pravidlech změní celkovou bilanci – jaký 
bude schodek 

  Ing. Motyčka  
  - schodek se neprohloubí, výdaje prozatím kryty z VHČ, později bude vratka daně 
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Usnesení: Z-9/1/12 
Zastupitelstvo MČ Praha – Čakovice schvaluje rozpočtové opatření č. 1 tak, 
jak je uvedeno v tabulce. 
       Pro:  13 
       Proti:    0 
       Zdržel se:   6 
       Nehlasoval:   0 
Usnesení bylo schváleno. 

(Zdržel se: Slavík, Kubcová, Arnotová, Marada, Štefanič, Černý)  
 
 
K bodu 2.  
Diskuse zastupitelů 
 
Mgr. Kopecká  
- na 8. ZMČ 7. 3. 2012 nebyl dodržen jednací řád (nebylo hlasováno o protinávrzích Mgr. 
Kopecké) 
Mgr. Slavík  
- přečetl úryvek ze stenozáznamu z minulého zasedání ZMČ – konstatuje, že nebylo hlasováno o 
protinávrzích Mgr. Kopecké a tímto byl porušen jednací řád zastupitelstva  
(pozn. – dnešní ZMČ nebylo svoláno dle jednacího řádu, nebylo vyvěšeno včas na úřední desce) 
Ing. Lochman 
- proč nikdo nereagoval a nepodal námitku hned, když se stala chyba   
Starosta Ing. Lochman v 18,30 hod. vyhlašuje krátkou přestávku 
 
Mgr. Kopecká – návrh usnesení  

Při projednávání bodu označeného jako „program“ dne 7. 3. 2012 byl postupem 
starosty porušen čl. 11 odst. 3 jednacího řádu., věta druhá. 
   

Mgr. Slavík – takhle se to skutečně stalo, je potřeba toto usnesení přijmout  
 
Jednání zastupitelstva opustila paní Jana Kosová - celkem je přítomno 18 zastupitelů. 
 
Usnesení: Z-9/2/12 

Při projednávání bodu označeného jako „Program“ dne 7. 3. 2012 byl 
postupem starosty porušen čl. 11 odst. 3 jednacího řádu, věta druhá.  
       Pro:  12 
       Proti:    0 
       Zdržel se:   6 
       Nehlasoval:   0 
Usnesení bylo schváleno. 

 
 (Zdržel se: Kopecký, Švarcová, Švarc, Heřmánková, Vintiška, Klimešová)  
 
Mgr. Kopecká  
- v časopise – sloupek starosty – bylo napsáno „... odstoupila Mgr. Kopecká...“ – požádala o 
opravu, v dalším čísle „... byla odvolána...“ 
RNDr. Marada 
- odvolání Mgr. Kopecké považuje za politickou záležitost, ale stále neví pravý důvod odvolání, 
žádá o jasnou odpověď a uvedení pravého důvodu odvolání 
Bc. Klimešová  
- při schůzce s Mgr. Kopeckou, Ing. Vintiškou a pí. Kosovou jsem s Ing. Jelínkem apelovala na 
to, aby se věc vyřešila v rámci strany; rozhodnutí respektuje   
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Ing. Švarc 
- důvody byly vážné, proto to bylo řešeno v rámci strany, nejednalo se o politickou akci  
RNDr. Marada  
- znovu apeluje, že veřejnost má právo vědět, jestli Mgr. Kopecká nic nedělá nebo v čem selhala 
Mgr. Slavík 
- nikdo z radních – ani starosta, ani Bc. Klimešová – neodpověděli na dotaz, proč byla Mgr. 
Kopecká odvolána  
pan Kopecký 
- jeden z důvodů byl nekomunikace Mgr. Kopecké; dostala nominaci od ODS, ta ji také může 
odvolat  
RNDr. Marada  
- dotaz na Ing. Vintišku – důvod odvolání 
Ing. Vintiška  
- nekomunikovala, nekonzultovala – jednala dle vlastních názorů, dostala důvěru od místního 
sdružení a místní sdružení má plné právo jí důvěru vzít, protože si ji nezasloužila 
RNDr. Marada 
- 1. dotaz na zřízení mateřské školy ve Vatikánu – Cukrovarská 230 
  2. dotaz na projekt VEKRA – stavba domu v proluce před vstupem do zámeckého parku z ulice     
      Schoellerova  
  3. dotaz na práci a získání informací o činnosti Komise pro územní rozvoj   
Bc. Klimešová 
- viz dotaz č.1 – MČ má souhlasné stanovisko z hygienické stanice, souhlasné stanovisko 
požárníků => v současné době běží stavební řízení, bude možno provést rekonstrukci na MŠ pro 
38 dětí  
Ing. Lochman 
- viz dotaz č.2 – projekt stavby před zámeckým parkem – majitel spol. VEKRA nechce dál 
pokračovat v projektu, chce jej prodat 
p. Pokorný  
- viz dotaz č.2 – pan Marada dobře ví, že jsme se s investorem sešli a navrhli jednání o novém 
projektu   
- viz dotaz č.3 – pan Marada byl informován o plánech Komise pro rozvoj a infrastrukturu; 
jihovýchodní strana Čakovic - je zde možno realizovat na 240 000m² zeleň, lesopark, doplnění 
ploch pro malé a střední podnikání, sportovní plochy; je to nabídka na poskytnutí pozemků, kde 
by mohly být soustředěny nemocnice, školy, zdravotní zařízení, sportovní zařízení, volnočasové 
plochy ... 
- pozn. – všichni byli vyzváni k předložení svých návrhů a vizí 
RNDr. Marada 
- původní dotaz zněl: kde sehnat informace, co se projednává na komisi a příp. co se chystá do 
rady a rozlišovat, co jsou soukromé vize, a kdy se jedná o to, co je prospěšné pro toto město  
Mgr. Kubcová 
- pozn. na p. Pokorného – občané mají právo vědět, co a jak tady vznikne; žádost o granty – 
součástí grantů může být i vyjednávání s majiteli pozemků (viz v rámci studie revitalizace 
Mratínského potoka)  
p. Pokorný 
- nelze projektovat bez souhlasu vlastníků dotčených pozemků 
Mgr. Slavík 
- nesouhlasí s jednáním p. Pokorného a se slovy „já už tady nepotřebuji sedět“ v 19,05 hod. 
opouští zasedání zastupitelstva 
V sále je celkem přítomno 17 zastupitelů. 
Mgr. Arnotová   
- nesouhlasí s vystupováním p. Pokorného a společně s Mgr. Kubcovou v 19,10 hod. opouští 
zasedání zastupitelstva. 
V sále je celkem přítomno 15 zastupitelů.  
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MUDr. Černý 
- dotaz k projektu společnosti VEKRA – kdo z radních spolupracuje s majitelem společnosti, co 
se starým domkem na tomto pozemku, dotaz na projekt plánovaných čtyřpodlažních domů 
Ing. Lochman 
- jsou to blokační pozemky – musí se stavět dle schválené PD 
- jiný investor by musel znovu žádat o SP atd., pokud by nezachoval původní PD 
  
 
 Závěr  
 
Starosta Ing. Alexander Lochman se se všemi rozloučil, poděkoval všem za spolupráci a 
zasedání zastupitelstva ukončil. 
 
Přílohou zápisu je stenozáznam, který je k dispozici na webových stránkách MČ Praha – Čakovice. 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu:  Ing. Dita Śvarcová …………………………… 
 
  
    Jaroslav Pokorný   …………………………… 

 
 
 
 
 
 

Ing. Alexander Lochman     Bc. Blanka Klimešová 
starosta             místostarostka 


